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Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zw racam sip do Pana Prerydenta w imieniu mieszkarictiw Osiedla
Kazimierza Wielkiego o przegl4d oSwietlenia ulicznego w obrgbie czp5ci
tego osiedla zwanego ,,Rybnicq". Mieszkaricy prosze o doloZenie ta m
lamp przy posesjach mieszkalnych. Jest to dutym utrudnieniem dla
mieszkafc6w, szczeg6lnie problem stanowi dotarcie po zmroku do swoich
dom6w. Utrudnia to powr6t samodzielny, szczeg6lnie poruszajqcym sie
komunikacj4 miejsk4, docieraj4cym do swoich posesji od przystanku
autobusowego.

Apelujg do Pana Prezydenta pomoc w tej sprawie.

Z powainniem

Agnieszka Chmielewska
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